
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 313
van MARTINE FOURNIER
datum: 2 december 2020

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

N301 Houthulst  -  Studie schoolomgeving Klerken

In het meerjarenplan 2019-2021 was in 80.000 euro voorzien in 2021 voor de studie rond 
de herinrichting van de schoolomgeving in Klerken. Uit het antwoord op mijn vorige vraag 
ter zake bleek dat dit ging over de doortocht. Die studie werd al verschillende keren 
achteruitgeschoven en de minister stelde in haar antwoord dat er heel wat engagementen 
zijn. 

Het lijkt me toch vreemd dat dit geen prioriteit is, omdat dit concrete geval een combinatie 
is van een dorpscentrum, waar geen fietspaden zijn, en een schoolomgeving.

1. Welke vorderingen zijn er dit dossier?

2. Welke timing wordt vooropgesteld?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 313 van 2 december 2020
van MARTINE FOURNIER

1. Gezien het dossier nog niet werd opgestart en ook niet op het effectief programma van 
2021 voorkomt, werden nog geen stappen ondernomen. Mogelijks is er wel een quick 
win te realiseren in het kader van het beleid schoolroutes. Hiervoor wordt de input van 
de gemeente ingewacht. 

2. De timing is afhankelijk van prioritisering en budgettering bij opmaak van toekomstige 
programma’s. Op heden kan deze timing nog niet voorop worden gesteld.


